
Kommunen informerar 

 

Vid ett möte i Slätafly Byalagshus 23 augusti 2018 informerade Kommunalrådet 

och tjänstemän från Torsås kommun om fiberutbyggnaden, underhåll enskilda 

vägar och stängningen av kopparnätet. 

 

Fiberutbyggnaden i kommunen har mer eller mindre stannat av och kommunen är 

inte nöjda med fiberoperatören IP Onlys  arbete men förhoppningen är att 

utbyggnader skall vara slutförd senast 2022. 

 

Underhållet av enskilda vägar. 

Kommunen har beslutat att öka åriga mängden grus från 1500 ton till 3000 ton. 

Vidare beslut ang vägarna kommer att tas senare i höst. 

 

Kopparnätet. 

Stängning av kopparnätet kommer att ske den 3:e juni 2019. 

Kommunen är medveten om problemen med täckningsgraden hos olika 

mobiloperatörer. Det är därför viktigt att kolla upp täckningsgraden från de 

olika operatörerna. 

 

  
 

 


